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متن پرسش

سلام،نظر شما درباره ی حاج آقا مجتبی موسوی در درچه چیست؟ ایشان شاگرد آیت االله بهادینی

بوده اند و شما هم شاید ایشان را بشناسید.چگونه از ایشان استفاده کنیم تا راه مان به حقیقت در راه

سلوک ذیل شخصیت امام.ره. بیشتر گشوده شود؟

متن پاسخ

اسمه تعالی؛ علیکم السلام: بنده حدود دو سال آن هم هفتهای یک جلسه خدمت آیتاالله

بهاءالدینی«رضوانااللهتعالیعلیه» میرسیدم و از تذکرات اخلاقی ایشان بهرهمند میشدم. مسلماً بقیهی

افراد را که در فرصتهای دیگر خدمت ایشان میرسیدند نمیشناسم و لذا جناب آقای موسوی که

فرمودید، را نمیشناسم تا بتوانم نظر دهم ولی مگر جز این است که ایشان مثل بقیهی عالمان دین ما

را متذکر به راه رسول خدا«صلواةااللهعلیهوآله» و ائمهی هدی«علیهمالسلام» میکنند؟ پس دغدغهی

شما برای چیست؟ موفق باشید


